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Aan:   Het college van burgermeester en wethouders 
Betreft:  art 48 vragen inzake: Concept adviesrapport PAC 
Maastricht  19 juni 2016 
 
Geacht college, 
De provincie Limburg heeft het concept adviesrapport aanvragen cultuurplan en subsidie 
infrastructuur in concept vorm uitgebracht. Hierin worden de beoordeling en advies van de 
Provinciale Adviescommissie cultuur (verder genoemd het PAC) verwoordt. 
Opvallend hierin voor de SP fractie is de afwijzing van het festival Bruis. 
 
Vooral de opmerking over het Maastrichtse Bruis festival zijn niet te tolereren. Er wordt o.a. 
gesteld dat het festival geen programmering aanbiedt, die een provinciale uitstraling heeft. 
Evenzo ontbreekt er een visie stelt men. Het festival heeft met een bezoekers aantal van 
ruim 35.000 bezoekers bewezen een volwaardig festival te zijn en dus er wel degelijk een 
juiste visie is. Een programmering heeft die je nergens terug vind op welk vrij festival dan 
ook (als die er al zijn).  Verder zijn er opmerkingen gemaakt in het rapport die kant nog wal 
raken als het gaat om, uitstraling, toekomst en educatie. 
 
Dit roept voor de fractie van de SP de volgende vragen op: 

 

 Heeft u kennis genomen van het rapport van PAC? 

 Is er met u door de provincie overleg geweest wat betreft de aanvraag van stichting 

Bruis om in aanmerking te komen voor subsidie? Zo ja op welke wijze heeft u kunnen 

aandragen wat deze aanvraag voor de stichting Bruis betekend? 

 Bent u het met ons eens dat de inkrimping van zowel de gemeentelijke subsidie als 

mede door het niet verkrijgen van de provinciale subsidie het moeilijk zo niet 

onmogelijk wordt een festival als Bruis in de vorm van de afgelopen jaren te 

organiseren? 

 Bruis heeft voor dit jaar vanwege de ontbrekende subsidiegelden al flink moeten 

inkrimpen op het festival. Bent u het met ons eens dat hierdoor zowel het publiek maar 

ook de economische motor voor festival en stad te kort gedaan wordt? 

 Bent u het met ons eens dat door de krimp die het festival nu moet ondergaan er geen 

basis dreigt om nog te komen tot een volwaardig festival als men van de 35000 

bezoekers terug moet naar 3000per dag? 

 Dat dit ook een aderlating is voor de aankomende talenten die niet alleen de stad maar 

de hele euregio treft als er geen kans meer is om zich te profileren? 

 Bent u het met ons eens dat ook de deelnemende instellingen zoals Kumulus etc door 

de inkrimping niet meer zich kunnen profileren en ook geen nieuwe aanwas hierdoor 

verkrijgen? 

 Er hierdoor ook het nu aanwezige karakter van educatie verdwijnt? 
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 Bent u bereid om met de stichting Bruis en de provincie in gesprek te gaan om dit 

luguber resultaat een ander wending te geven? 

 Bent u bereid om met stichting Bruis in gesprek te gaan als het gaat om verdere 

uitbreiding en toekomst van het festival? 

 

 

In afwachting van Uw reactie verblijf ik met vriendelijke groeten, 
 
John Gunther 
Monique Martens 
SP Raadsfractie. 
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